
  
 
 
 

 

 

Zápisnica č. 9 zo zasadnutia sekcie ŠGŽ 
 

13.10.2023 v Nových Zámkoch 

 
Prítomní členovia: Katarína Krekáňová, Stanislav Kútik, Zuzana Purdeková, , 

Dagmara Strmenská, Zuzana Zvalová 

Ospravedlnení členovia:     Michaela Černáková 

Účasť bez pozvania: Ján Novák 

 
Program: 

1. Privítanie členov Sekcie žien + schválenie programu 

2. Žiadosť o vytvorenie nového RGCTM v Šamoríne 

3. Informácia z RGCTM KGŠ Slávia Trnava o personálnych zmenách 

a žiadosti o schválenie nového trénera na pozícii vedúceho RGCTM 

4. Určiť konkrétne požiadavky k tvorbe rozpočtu SGF na rok 2024  

za Sekciu ŠGŽ 

5. Prezentácia nového programu k zmene systému a obsahu súťaží smerom   

6. Riešenie obsadenia a fungovania reprezentačných úsekov 

7. Rôzne 

8. Uznesenia 

9. Záver 

 
Bod programu č.1- Privítanie členov 

• Predsedníčka sekcie žien SGF Katarína Krekáňová privítala členov sekcie žien. 

• Na zasadnutie prišiel aj p. Novák, ktorého p. Krekáňová upozornila, že nebol na 

zasadnutie Sekcie žien pozvaný, dostal len program zasadnutia. Napriek tomu sekcia 

súhlasila s jeho prítomnosťou. p. Nováka zaujímalo aj to prečo pani predsedníčka 

Krekáňová rozposiela pozvánky. Pozvánky sú rozposielané pani predsedníčkou, 

nakoľko sa stalo, že neboli členom sekcie poslané sekretariátom.   

• Sekcia žien je uznášania schopná. 

• Sekcia žien ŠGŽ schválila program 5 hlasmi. 

 Hlasovanie  za 5, proti 0, zdržal sa 0 

   

Bod programu č.2 – Žiadosť o vytvorenie nového RGCTM v Šamoríne 
• Predsedníčka sekcie ŠGŽ prečítala žiadosť o zriadení RGCTM v Šamoríne 

• P. Novák ako člen SGF –  vyjadril svoj názor na RGCTM, za vznik nového nie je proti, 

avšak pýta sa či je to možné z pohľadu na rozpočet sekcie SGF. Tiež žiada o kompletnú 

analýzu RGCTM, čo sekcia ŠGŽ už robí.  

• S. Kútik – analýza a rozbor RGCTM bude najprv s prezidentkou SGF, kde bude i ďalšia 

komunikácia ohľadne tejto problematiky 



• Z. Zvalová – upozornila na nedostatok platených trénerov a potrebu podporiť Šamorín, 

ktorý začína mať výsledky aj deti v kategórii A. Nepodporenie by bolo aj proti štatútu 

RGCTM 

• P. Novák sa nemiestne a urážlivo vyjadroval o p. Zvalovej, na čo okamžite reagoval 

p.Kútik, ktorý p. Nováka upozornil, že na zasadnutí Sekcie žien sa jedná a vyjadruje 

slušne a nikoho neurážame. V prípade, že sa ešte raz neslušne vyjadrí na adresu členov 

Sekcie žien, okamžite odchádza zo zasadnutia 

• Tréneri ich efektivita a ohodnotenie je ďalším bodom témy RGCTM 

• Zámerom sekcie ŠGŽ sú stretnutia smerom k nastaveniu pravidiel 

• Sekcia ŠGŽ po rozobratí otázok ako aj vypočutí si pripomienok schválila žiadosť 

Šamorínu za podmienok, že budú na to finančné prostriedky v  rozpočte 2024  

   

Bod programu č. 3 – Informácia z RGCTM KGŠ Slávia Trnava o personálnych zmenách 

a žiadosti o schválenie nového trénera na pozícii vedúceho RGCTM 

• P. Novák – predniesol personálne zmeny v klube KGŠ Slávia Trnava a žiada 

o schválenie nového trénera – 32 ročný Ukrajinec, akrobat, nerobil so ženami, ale je 

obrovským prínosom pre klub. 

• Sekcia ŠGŽ poďakovala za informovanie, avšak o personálnych zmenách rozhoduje 

VV SGF  

 

Bod programu č. 4 – Určiť konkrétne požiadavky k tvorbe rozpočtu SGF na rok 2024  

za Sekciu ŠGŽ  

• Predsedníčka nám prečítala úlohu z VV SGF 

• V návrhu musia byť zakomponované body na základe, ktorých chceme rozpočet 

rozdeľovať. 

• P. Novák prisľúbil pomoc SGF nech ju povedie ktokoľvek  

• Sekcia musí tvoriť rozpočet podľa priorít 

• P. Novák vyzval, aby sa pri nomináciách dodržiavali stanovené kritériá, súčasne 

uviedol, že garantuje pripravenosť S. Surmanovej na  ME 2024, teraz robí zostavu na 

bradlách zo 6,2. Tak isto L. Belicová bude pripravená na MEJ 2024 

• Po ukončení tohto bodu p. Novák opustil zasadnutie Sekcie žien 

 

Bod programu č. 5 – Prezentácia nového programu k zmene systému a obsahu súťaží 

smerom k zvyšovaniu členskej základni pre rok 2024 
• Filozofia stupňov – učiť trénerov správnej technike cez jednotlivé prvky v úrovniach 

• aby sme neprichádzali o deti v prípravkách, ako aj deti ktoré chodia pravidelne na 

tréningový proces, avšak zatiaľ nemajú na vrcholovú gymnastiku 

• Sekcia vyslovila potrebu iniciovať spojenie SGF s viacerými zväzmi, a v zastúpení sa 

stretnúť s novým vedením MŠVVaŠ SR, kde prednesú potrebu konania súťaži počas 

celého týždňa - nie len cez víkendy 

• Sekcia ŠGŽ berie na vedomie  program č.5 s pripomienkami:  

1. Stupne nebudú vekovo ohraničené 

2. Dievčatá, ktoré chcú byť zaradené do reprezentačných úsekov musia od 4.stupňa 

plniť 1.VT 

3. 1. VT od 4 stupňa vyššie sa budú kreovať na základe zmien pravidiel FIG 

 

Bod programu č. 6 – Riešenie obsadenia a fungovania reprezentačných úsekov 
• Obsadenie trénerov zodpovedných do reprezentačných úsekov sekcia ŠGŽ rieši, avšak 

situácia je zatiaľ náročná 



• Nakoľko nie je východisková situácia, sekcia navrhuje vypísanie výzvy na pozíciu 

reprezentačných trénerov 

• Sekcia schvaľuje výzvu na pozíciu reprezentačných trénerov 

 

Bod programu č. 7 – Rôzne 
• Navrhnúť členov do JOT – juniorský olympijský tím  a NŠC  

Do JOT sekcia navrhuje L. Dobrockú  

Do NŠC sekcia navrhuje B. Mokošovú 

• Tréneri, ktorí sa budú zúčastňovať FIG súťaží si musia urobiť SAFE GARDING 

• Na M SR v Poprade  prídu neutrálne rozhodkyne z Čiech a Poľska 

 

Bod programu č. 8 – Uznesenia  

Uznesenie č.16 

Sekcia ŠGŽ schválila žiadosť zriadenia RGCTM v Šamoríne, za podmienok 

dostatočných peňažných prostriedkov v rozpočte pre rok 2024 

Hlasovanie  za 5, proti 0, zdržal sa 0 

Uznesenie č.17 

Sekcia ŠGŽ berie na vedomie  program č.5 s pripomienkami:  

1. Stupne nebudú vekovo ohraničené 

2. Dievčatá, ktoré chcú byť zaradené do reprezentačných úsekov musia od 4.stupňa plniť 

1.VT 

3. 1. VT od 4 stupňa vyššie sa budú kreovať na základe zmien pravidiel FIG 

Hlasovanie  za 5, proti 0, zdržal sa 0 

 

Uznesenie č.18 

• Sekcia ŠGŽ schvaľuje výzvu na pozíciu reprezentačných trénerov 

Hlasovanie  za 5, proti 0, zdržal sa 0 

 

Uznesenie č.19 

• Sekcia ŠGŽ schvaľuje nomináciu Lucie Dobrockej do juniorského olympijského 

tímu a Barboru Mokošovú do NŠC 

Hlasovanie  za 5, proti 0, zdržal sa 0 

 

Bod programu č. 10 – Záver 

• predsedníčka poďakovala zúčastneným členom sekcie za účasť a ukončila zasadnutie 

sekcie. 

 

 

Zapísala: Strmenská Dagmara      Nové Zámky 13.10.2023 

Overil: Stanislav Kútik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


